
Referat af bestyrelsesmøde hos Michael 28/5-2015 
Tilstede: Andreas, Dan, Michael, Bjarne 

1.       Planlægning af arbejdsdag 7/6 

- MTB-bane laves på seperat arbejdsdag, da Michael ikke kommer 

- Renovering af bålplads, Bjarne skaffer (måske) el-master 

- Bjarne skaffer (måske) sjækler til udskiftning på gynger 

- Maling af bord/bænkesæt, Bjarne kontakter Kai om vi har maling, ellers 
skaffer Bjarne det. 

- Bjarne kontakter Frode om han kan skaffe et dæk til udskiftning af defekt 
gynge 

- Bjarne spørger Kai om han vil bestille 1m3 sand 

- Beskæring af grene v. nr. 1 og nr. 49 + evt. andre steder? 

- Bespisning, indkøb af pølser/øl/vand. Bjarne spørger Kai om han vil indkøbe. 

- Michael sender SMS rundt om arbejdsdagen. 

2.       Privat haveaffald på overdrev 
- Det besluttes at vi åbner for at folk kan komme af med deres private grene 

på skt. hans bålet ved runder 1 lørdag den 6/6 kl. 14-16. Dan vil stå ved 
bålet og vise folk hvor de kan lægge deres grene. Michael laver note til 

opslagstavlen og sender SMS rundt. 

- Michael skriver til beboerne i nr. 64 at der ikke må smides haveaffald på 
fællesarealerne 

- Der besluttes at vi ikke på nuværende tidspunkt vil åbne for at komme af 
med privat haveaffald på overdrevet. Der henvises til containere og 

genbrugspladser. 

3.       Parkeringsarealer i Runder 2, nyt underlag? 
- Bjarne kan skaffe billig græsarmering og kan også skaffe arbejdskraft. De 

samlede udgifter løber op i ca. 20.000,-. Den fremmødte del af bestyrelsen 

ønsker dette gennemført, også set i betragtning af at prisen er meget 
attraktiv, og vi skal ikke regne med at kunne få en tilsvarende pris senere.  

- Vi ønsker en enig bestyrelse om denne beslutning, så Michael vil sende en 
mail til den del af bestyrelsen der ikke er til stede om at tage stilling til 
dette. 



4.       Status på Rebild kommunes opkrævning af kontingent 
- Punktet udskydes til næste møde hvor Kai er med. 

5.       Status på nabohjælp 
- Dan har kontaktet kommunen ang. tilladelse til ophængning af skiltet, 

hvilket blev givet.  

- Anne har fået tilsendt skilt til ophængning på stamvejen samt en masse 
brouchurer til omdeling.  

- Bjarne hænger skiltet op og Andreas og Dan deler brochurer rundt tirsdag 
den 2/6. 

6.       Evt. 

- Bjarne fortæller at Lasse Olsen igen i år klipper græs på overdrevet. 
Dan har kontaktet Anders Horsten for at høre om han igen i år kender 

en der vil have græsset. Dan melder tilbage på mail til bestyrelsen om 
hvad Anders svarer. 

- Bjarne nævner at vi har en køber til vores plæneklipper hvis vi ønsker 
at sælge nu. Dette kune være en god idé, da vi ikke er blevet tilbudt 

mange penge for den hos nogen af de forhandlere Bjarne har været i 
kontakt med. Igen skal vi have hele bestyrelsens opbakning til at 

købe ny klipper, så Michael sender email rundt til bestyrelsen om at 

tage stilling til dette. 

 


